
 

Referat af bestyrelsesmøde/Søernes GF, 27. oktober 2024 
 

Til stede:  Rie, Jan N, Jan T, Marisha og Jens 

 
Referent:  Jens 

Dagsorden: 

1. Opfølgning på, og godkendelse af, referat fra sidste møde 
2. Pumpen og kanaler 
3. Vejen 
4. Økonomi 
5. Kontakt med andre grundejerforeninger/interessenter 
6. Hjemmeside + FB 
7. Eventuelt. 

1.    Opfølgning på, og godkendelse af, referat fra sidste møde. 

Referatet blev godkendt, ingen yderligere opfølgning p.t. 

2.        Pumpen og Kanaler 

Systemet fungerer, pumpen kører som den skal, og aflaster vores søer/kanaler ved behov. Dog 
mange blade som falder ned fra oven lige nu, og de kommende 2-3 uger. Det kræver en ekstra 
indsats for os alle som befinder os i området til at kigge forbi og lige tage de blade der ligger i 
åbningen til pumpehuset.   

3.        Vejen  

Vejene (Langesøvej, Storesøvej og – udenfor vores ansvarsområde dog - Gæslingevej) er i fin stand 
pr i dag, og vi ser ingen anledning til at tage nogen større action lige nu. Vi besluttede at fortsat satse 
på en gennemgribende overhaling årligt (forår/efterår) og at det så skal holde et års tid, fremfor 
periodevise ”lappeløsninger”.  

4.  Økonomi 

Er i fase, ca. 32 000 DKK i kassen, og kontingenter kommer ind medio november, så vi kommer op på 
den ønskede ”polstring” på ca. 60 000 DKK, nok til at have en buffer hvis noget uforudset - indenfor 
rimelighedens grænser - skulle ske.  

5.        Kontakt med andre grundejerforeninger/interessenter 

Fungerer fint pr i dag, specielt med henblik på samarbejdet omkring Gæslingevej. Dog et par emner 
som derudover er på tapetet: Pileurten ved Gæslingevej/underløbet som skal løses (Jens), samt evt. 
involvering omkring LSV 28 og §3 område (Jens).  

6.        Hjemmeside + FB 

Vi enedes om at lægge bestyrelsesreferater op på hjemmesiden fra dette regnskabsårs begyndelse, 
dvs. fra og med 1. september (Rie).   

7.        Eventuelt 

Intet specielt. 


